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  Zápis 8. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  
konané dne 2.9. 2014 v Praze na Strahově  

 
přítomni:   J. Boháč , P. Bednář, P. Šebesta , M. Doktor, P. Náprstek, ,  P. Mokrý 
hosté:        Z. Krpata, P. Hottmar ,  T. Ježek ,  
 

STK 
 

□ 
 

Úkol - 1/5/14 je řešen. P.Šebesta projedná s L.Doškem přípravu základní osnovy manuálu pro činnost 
záchranné služby, organizaci pohybu záchranných člunů při různých typech soutěží v Račicích. Tento podklad 
doplní STK s pohledu potřeb organizátora soutěže. Tento podklad bude předán k oponentuře Vodácké škole 
záchrany – P. Ptáček.                                                            Ú-1/5/14 :  P. Šebesta, Z. Krpata 
                                                                                                            T:  nový termín 7.10. 2014 
 

□ 
 
 
 
  
 
 

Činnost komise rozhodčích – Předsedkyně komise rozhodčích H.Charvátová připraví a v STK projedná návrh 
novelizace odměňování rozhodčích na závodech ČSK. Na základě návrhu bude aktualizován vnitřní předpis pro 
náhrady za činnost rozhodčích SRK ČSK od r. 2015. Konkrétní návrh předložit na říjnovou schůzi výboru. 
J.Boháč navrhl po konzultaci s předsedkyní komise H.Charvátovou doplnění výbavy rozhodčích (nákup oblečení 
do nepříznivých povětrnostních podmínek) a konání vzdělávacího semináře pro rozhodčí ne podzim letošního 
roku.                                                                                      Ú-3/5/14   :  H.Charvátová 
                                                                                                             T:  7.10. 2014           
                                                                                   

□ 
 
 
 

□ 
 

Úkole 1/6/14 trvá, STK projedná na schůzi 9.9. - záložní měření časů vč. záložního zdroje el.energie v 
Račicích, nasazování a řazení lodí do drah v systému SPORTIS + doplnění roku narození u mládeže, návrh 
nových opatření STK k omezení počtu změn ve startovní listině (při M-ČR provedeno 58 zpoplatněných změn).  
 

Program jednání STK 9.9. - STK projedná vedle zadaných úkolů hodnocení ČP 2014, projedná návrh na posílení 
složení STK, projedná možnost pořádání společných závodů se Slovenským svazem ve věkových skupinách 
žáků a dorostu (Rada SCM společné závody podporuje). Bude projednána příprava nových pravidel a základní 
obrys termínové listiny, ve které bude nutné rezervovat v Račicích druhý týden v září na MS dračích lodí. 
V Račicích se pro rok 2015 plánuje jeden národní závod navíc (ČP).                            
                                                                                               Ú-1/6/14  :  Z. Krpata 
                                                                                                             T: 7.10.2014                       
                       

□ 
 

Příprava nových Pravidel - Z.Krpata informoval o přípravě nových pravidel. Dosud společně s komisi 
rozhodčích (H.Charvátová) shromažďují připomínky ke stávajícím pravidlům. 9.9. na jednání STK proběhne 
diskuse k připomínkám a k navrženým změnám, do konce roku proběhnou korektury a příprava k tisku. 
Kontrola stavu na říjnové schůzi výboru.                             Ú-1/7/14 :  Z. Krpata 
                                                                                                            T: 7.10.2014  
 

□ 
 

Účast závodníků Slovenského svazu v roce 2015 na závodech ČSK - výbor projednal a schválil účast závodníků 
SZK na MČR na dlouhé tratě a MČR v maratónu a na závodech mládeže. STK k tomu přizpůsobí soutěžní 
směrnice pro rok 2015.                                                   

 
    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

 
□ Úkol 2/7/14 splněn - P.Hottmar při příležitosti M-ČR projednal s vedoucími trenéry RSC a s M. Doktorem 

postup výběru závodníků končících v letošním roce v SCM do Resortních sportovních center (RSC).    
 

□ Výběr sportovců do SCM 2014/2015 - výbor schválil radou SCM navržený seznam závodníků, vybraných na 
základě výsledků v závodní sezóně 2015 v 1.kole výběru do SCM. Byl diskutován návrh na zařazení dvou 
kanoistek, žákyň z PPL a TSE se závěrem, že pokud splní podmínky obecných testů, budou SCM zařazeny. 
 

□ Financování SCM – oddíly čerpají peníze podle plánů, podmínkou úhrady faktur je plnění všech povinností. 
Oddílům, které dosud ani po výzvě neuhradily náklady za nečleny SCM (za soustředění pořádané svazem) je 
čerpání SCM pozastaveno. Oddíly budou obratem vyrozuměny. 
 

□ Jednání rady SCM - členové výboru a STK obdrželi zápis ze srpnového jednání rady SCM, který obsahoval 
především projednaný návrh termínů celostátních soutěží mládeže a další podněty k jednání v STK. 
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3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

       RDS 
 

   

□ Úkol 4/7/14 splněn -  před odjezdem na MS do Moskvy se uskutečnila tisková konference. 
  

□ Hodnocení ME a MS „23“ - P.Hottmar zaslal výboru a trenérům písemnou zprávu s přehledem a rozborem 
výsledků ME v Brandenburgu a s hodnocením MS 23 v Szegedu. Členové výboru neměli dotazů ani 
připomínek. Oceněny byly dosažené výsledky i  zabezpečení a organizace výjezdu.     
 

□ Hodnocení MS 2014 Moskva - výbor ocenil významný úspěch na MS v Moskvě. Podrobné hodnocení účasti, 
rozborů výsledků, časů a mezičasů na MS v Moskvě zaslal  P.Hottmar. Díky profesionální práci spolupracující 
novinářky B.Žehanové se podařilo zajistit výbornou mediální odezvu. Výbor vyslovil poděkování Dukle Praha 
a jejím trenérům J.Součkovi a P.Náprstkovi za fyzické zajištění přepravy lodí do Moskvy, administrativně 
velmi dobře připravené sekretariátem SRK ČSK. . 
 

□ Informace o zajištění regenerace reprezentantů – J.Boháč a M.Doktor zdůraznili potřebu důsledné a 
profesionální regenerace reprezentantů po náročné sezóně. P.Hottmar informoval výbor o stavu zajištění 
regenerace u reprezentační špičky s tím, že část má regeneraci zajištěnou, část bude řešena po návratu 
z dovolené, přičemž nejlepší závodníci využívají možnosti ambulantní regenerace v kryokomorách a pravidelně 
a na vysoké úrovni se věnují kompenzačnímu cvičení.   

□ Účast na Akademickém MS v Minsku – na AMS reprezentovalo ČR 16 sportovců a 11 z nich přivezlo medaili 
z devíti různých disciplín. Úspěch ocenil jak výbor, tak představitelé České asociace akademického sportu.  
Z. Krpata okomentoval účast a ústně doplnil hodnocení, které v písemné podobě zaslal členům výboru. Výbor 
poděkoval Z.Krpatovi a W.Fibigrovi za zajištění komplikované dopravy lodí do Běloruska. 

□ Úkol 3/7/14 je plněn - S hlavním cílem pro rok 2015 kvalifikovat se na OH 2016 bude odpovídat návrh 
rámcového plánu reprezentačního družstva pro příští rok, připravovaný P.Hottmarem a M.Doktorem ve 
spolupráci s trenéry RSC. P.Hottmar zaslal výboru první verzi Nominačních kritérií RDS na příští rok. Členové 
výboru se k návrhu do deseti dnů vyjádří. K přípravě plánu výbor zdůraznil, že v závěrečném roku přípravy na 
OH je nežádoucí experimentovat s neověřenými postupy a lokalitami k přípravě. Svaz na toto výslovně 
upozorní RSC při oponenturách plánů přípravy, s tím, že je třeba držet zásady dlouhodobé koncepce, jako před 
OH 2012. Součástí plánu činnosti a rozpočtu RDS budou i tenzometrická měření, prováděná pracovištěm 
university ve Varšavě.  P.Hottmar předloží návrh plánu přípravy RDS na příští schůzi výboru. 
                                                                                                     Ú-1/8/14 :  P. Hottmar 
                                                                                                                  T: 7.10.2014 
 

□ Odměny sportovcům za dosažené výsledky - P.Hottmar informoval o předběžných výpočtech výše odměn pro  
sportovce a trenéry za výsledky dosažené na ME a MS 2014. Výpočet bude doplněn po  MS v maratonu v září, 
poté bude proveden finální a kontrolní výpočet a odměny budou dle zásad přijatých pro rok 2014 vyplaceny. 
Výbor se shodl, že pro rok 2015 budou zásady upraveny obdobně jako v roce 2011 o odměnu za vyjetí účasti na 
OH.                                                                                              Ú-3/8/14 :  P. Hottmar 
                                                                                                                  T: 7.10.2014           
   

□ Výroba kalendáře SRK ČSK 2015 – v diskusi projednáno a schváleno, že kalendář 2015 bude vzhledem 
k úspěšné sezoně navrhován jako dvanáctistránkový. M.Doktor  ověří možnost výroby a cenu. 
                                                                                                     Ú-4/8/14 :  M. Doktor 
                                                                                                                  T: 7.10.2014 
 

□ Evropské hry 2015 v Baku – projednány možnosti účasti reprezentace na EH 2015 organizovaných z iniciativy 
Evropského olympijského výboru, které se konají více jak dva měsíce před MS 2015, jenž je současně kvalifikací 
na OH 2016. Teoreticky je možná i účast nejlepších závodníků. Výbor vzal na vědomí že z ČOV bude 
vyžadována od svazů spoluúčast na nákladech 10.000,- Kč za jednoho sportovce. M.Doktor informoval, že ČOV 
neplánuje finanční odměny za dosažené výsledky na EH 2015. Účast bude dále diskutována s trenéry RSC. 
 

□ Zařazení sportovců do RSC - P.Hottmar informoval o spolupráci s trenéry RSC při konzultaci zařazení 
závodníků přecházejících z SCM a při utváření návrhu seznamu sportovců zařazených do RSC na příští sezónu. 
J.Boháč informoval, že intenzivní komunikace se svazem probíhá zejména ze strany Dukly (MO ČR) a CS MV 
ČR. Na září a říjen jsou plánovány oponentury plánů všech RSC, včetně personální ho obsazení závodníky i 
trenéry.  

□ Projekt Olympijská solidarita MOV - ČSK byl prostřednictvím ČOV informován, že Olympijská solidarita 
(OS) schválila návrh svazu na zařazení Martina Fuksy do  dotovaného projektu pro OH Rio 2016.  
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RDJ  

□ Olympijské hry mládeže – M.Doktor informoval výbor o závodech YOG (olympijské hry mládeže r.nar. 97 a 
ml.) v Nanjingu, kde dosáhl velkého úspěchu v netradiční disciplíně C1 – vyřazovací závod na okruhu, Kryštof  
Hájek. V závodě obsadil 3. místo. Spolu s úspěchy na divoké vodě byl kanoistika velmi dobře mediálně 
prezentována. 

□ Úkol 6/7/14 byl splněn  T.Veselý byl v požadovaném termínu svazem navržen do ankety o cenu Piotra 
Nurowského vypsané ČOV.  
 

□ Závod Olympijskýh nedějí 2014 - výbor schválil nominaci na závody OH nadějí v Piešťanech. Startovat bude  
30 sportovců + 5 doprovod. P.Hottmar informoval členy výboru o financování a organizačním zajištění výjezdu                                     

□ Nominační kritéria RDJ 2015 – P.Hottmar komentoval přípravu kritérií, budou společně s plánem práce 
družstva připravena v průběhu září. Jejich zpracování je závislé na schválení základní kostry termínové listiny 
na příští rok.  

□ Personální zajištění RDJ pro 2015 - P.Hottmar shrnul zajištění práce s RDJ, vyjádřil spokojenost se dosavadní  
spoluprací  s trenérem J.Andrlíkem. Výbor doporučuje pokračovat v současném nastavení řízení RDJ a péče o 
mládež ze strany svazu i v dalším období. Stávající materiální a ekonomickou podporu přislíbila i Dukla i 
Sparta.  

□ Vycvikové tábory RDJ – P.Hottmar podal informaci, že na prosinec je opět naplánováno lyžařské soustředění 
na Božím Daru. Výbor podpořil úhradu účasti členů RDJ na kempu z rozpočtu RD. Doporučil informovat o 
soustředěních a dalších akcích RDJ široký okruh zájemců. 
 

RDM  
  
□ Úkol 7/7/14 splněn - Závodníci startující na maratónských závodech ve Španělsku předali na svaz před 

odletem podepsané prohlášení o účasti na vlastní nebezpečí a prohlášení o pojištění na léčebné výlohy.                                                                                        
 

□ Úkol 8/7/14 splněn - M-ČR v maratónu v Týně n.V. bylo současně nominačním závodem na MSM. Závod 
potvrdil předpokládanou výkonnost závodníků. Nominovaní prokázali vysoký standart. Pro onemocnění 
juniorů s vysokou výkonností Veselého a Skládala nebylo možno provést objektivní nominaci v K2 junioři. 
Výbor po projednání argumentace, předložené trenérem RDM a RDJ, schválil návrh jejich nominace na MS. 
M.Doktor vznesl připomínku týkající se metodické chyby v nominaci sportovců s ambicí zasáhnout do 
nominace na OH, kdy namísto kvalitní regenerace pokračují v zatížení. Výbor uložil trenérovi RDM 
zohledňovat tuto potřebu v příštích nominacích. T.Ježek informoval o přípravě výjezdu na MS-M. Vše běží 
podle plánu.  Pořadatel si dodatečně vyžádal nafocení barvy dresů, ve kterých se bude startovat. Bude zajištěno. 
 

□ Start oddílových závodníků v zahraničí - T.Ježek informoval výbor o startu oddílových závodníků na 
mezinárodních závodech. Všechny starty jsou na vlastní náklady, závodníci startují a přihlašují se za svůj klub.  
13.9. Gudena maraton DEN: Ježek, Laube, Šára (USK, LOB), 13.9. Dunajsky maraton SVK: ZBR (asi Kotrč, 
Topinka, Liška),  18.10. Adige maraton ITA: LOB, PIS (Kučera, Pánek, Kolanda) 8.11. Ardeche maraton FRA: 
bude upřesněno. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

       Různé 
 

□ Úkol 9/4/14 trvá – záměr uspořádání výstavy o kanoistice v oblastním muzeu v Olomouci, jmenování garanta 
za SRK ČSK. Výbor nadále hledá ochotného zájemce, nejlépe z Moravy, který by plnil roli garanta za SRK.  
 

□ Úkol 8/5/14 se nepodařilo splnit:  Reference k metodická publikaci  k rychlostní kanoistice, zpracované ve 
Španělsku se nepodařilo zjistit. Bez prověřené kvality materiálu nebude svazem zakoupen. 
 

□ Úkol 9/5/14 splněn. Pojištění odpovědnosti řidičů při poškození armádního majetku – pro užívaná vozidla 
Dukly Praha nelze. U svazových vozidel bude řešeno úpravou stávající pojistky na přepravu lodí o rozšíření 
na pojištění odpovědnosti řidičů. Projednáno s pojišťovnou Kooperativa.  
 

□ Úkol - 8/6/14 splněn – Využití mimořádných finančních prostředků získaných pro rok 2014 – J Boháč 
prezentoval a komentoval návrh na využití mimořádných prostředků v programu V.MŠMT a ČOV. Výbor 
schválil navržený účel použití prostředků – příspěvek oddílům na pořádání závodů 2014 (Program V.MŠMT), 
příspěvek oddílům na činnost 2014 (Program V.MŠMT), oddílům na přípravu mládeže 2014 (podpora z ČOV 
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na přípravu mládeže). J. Boháč dopracuje klíče dělení podle schválených principů. Členové výboru do deseti 
dnů zašlou případné připomínky a náměty J.Boháčovi. Po schválení výše podpory jednotlivým oddílům 
výborem budou urychleně administrovány s jednotlivými oddíly smlouvy, na každý zdroj financí samostatná 
smlouva. Prostředky budou oddílům zasílány po podpisu smluv a obratem po předložení potřebných dokladů 
k vyúčtování. Stávající dotace oddílům z Programu II.MŠMT (vyúčtovávaná a zasílaná tradičně před valnou 
hromadou) zůstává zachována. Její administrace proběhne jako každý rok, včetně způsobu vyúčtování. 
 

□ Úkol 5/7/14 splněn -  nepoužívané lodě (8 kusů) v majetku ČSK a uložené ve skladu ČSK byly v aukci  
obálkovou metodou prodány do oddílů. Všech 8 lodí bylo během M-ČR v Račicích vystaveno na vleku ČSK 
s označením minimální požadované ceny. 12. 8. aukce řádně proběhla. Bylo prodáno sedm lodí, loď C2 
Plastex č. 276 se neprodala. Z průběhu aukce byl sepsán a aukční komisí podepsán protokol. O výsledku 
aukce byly oddíly informovány. Po uhrazení částky bankovním převodem na účet ČSK si kupující oddíly lodě 
přebírají. ČSK za utrženou částku uhradí daň z příjmu.   
 

□ Úkol 9/7/14 byl splněn. Knihy 100let kanoistiky v Českých zemích byly dovezeny do Račic na M-ČR krátké 
tratě, kde byly nabídnuty k zakoupení. Výbor schválil slevu ceny knihy na 200 Kč za kus. Po projednání se 
sekcemi VT a KDV bude do oddílů rozeslán informační dopis s touto novou nabídkou. Nabídka bude 
upravena v e-shopu Nakladatelství Olympia.                           Ú- 6/8/14  :  P. Mokrý , J.Boháč                                                                                                             
                                                                                                                 T: 7.9.2014 
 

□ Úkol 10/7/14 byl splněn. Na doporučení výboru a po konzultaci s právním oddělením ČUS podepsal J.Boháč  
smlouvu mezi ČSK a Národním olympijským centrem vodních sportů (NOC-VS) o provádění potřebných 
přípravných prací k zajištění ME 2015. Na přípravné práce v roce 2014 obdržel ČSK státní dotací MŠMT. 
ČSK požádá o výjimku na prominutí 30 % spoluúčasti. Veškerou přípravnou činnost k ME 2015 zajišťuje 
z těchto prostředků NOC-VS. P.Šebesta informoval  o  ukončeném  výběrové řízení na dodavatele dostavby 
ubytovací části v Račicích. Probíhá odvolací proces ke stavebnímu povolení.                                                          
 

□ 
 

Studie přestavby tribuny závodiště v Račicích - J.Boháč informoval o záměru přestavět diváckou tribunu 
v rámci výstavby NOC-VS tak, aby vyhovovala domácím závodům s možností rozšíření pro mezinárodní 
akce a poskytovala i další nové funkce (vestavěné prostory). ČSK pro diskusi s ČVS a ČOV připravil vlastní 
návrh, zpracovaný arch.Lošťákem, vyhovující potřebám kanoistiky a preferující částečné zastřešení tribuny. 
Různé verze možné přestavby tribuny budou dále diskutovány.  
 

□ Finanční podpora na údržbu majetku ČSK – výbor diskutoval možnosti získání zdrojů na údržbu závodiště 
v Praze na Císařské louce. Uložil J. Hellerovi monitorovat vyhlášení grantů na magistrátu a MC Prahy 5 na 
údržbu na rok 2015.                                                         Ú-12/7/14  :  J. Heller                                                                                                                
                                                                                                         T: průběžně do vyhlášení 2014 
 

□ Informace o správě objektů ČSK – J.Boháč podal informaci o přípravě smlouvy na další období správy areálu 
v Praze na Císařské louce, se stávajícími nájemcí, na dobu tří let s fixním plněním. Výbor postup po 
projednání schválil. Pro správu majetku na Slapech - Skalici je v platnosti obdobná smlouva na dobu určitou.  
 

□ Úkol 13/7/14 splněn  P.Mokrý  zpracuje do konce září ve spolupráci se sekcí kanoistiky na divokých vodách 
žádost na financování z programů MŠMT 2015. I., II.,  IV.a VI. na rok 2015. Zároveň výbor uložil P. 
Mokrému, sledovat na webových stránkách MŠMT vyhlášení investičních programů 2015 (předpoklad 
listopad, prosinec) a  podat žádost na dotaci k nákupu nového přívěsu na lodě Techau a automatické startovací 
zařízení na dlouhé tratě.                                                  Ú-7/8/14  :  P. Mokrý                                                                                                               
                                                                                              T: podzim 2014 
 

□ Úkol 14/7/14 je průběžně plněn. K výzvě ICF - k programu LOH v budoucnosti výbor doporučil využít 
účasti na MS a jednat na toto téma osobně s J.Kahlem – ICF. Toto jednání se v rámci MS uskutečnilo. Dále 
bude pokračovat na pracovní schůzi předsedů evropských federací v Bratislavě 11.10 (zúčastní se J. Boháč aj. 
Pollert) a následně na Kongresu ICF ve Varšavě, 8. 11. 2014.  
 

□ Projekt Labe Aréna - J.Boháč informoval výbor o vzniku spolku nazvaného Labe Aréna v Ústeckém kraji. 
Ustavení inicioval KVS Štětí, který získal finanční podporu od kraje Ústí nad Labem za účelem budoucí 
synergické činnosti vodních sportů v kraji - NOC-VS v Račicích, KVS Štětí, kanoistických a veslařských 
klubů v kraji a obcí na řece Labe. Členy spolku jsou NOC-VS Račice, kraj Ústí nad Labem, město Štětí. Při 
hlasování výboru NOC-VS o vstupu NOC-VS do spolku Labe Aréna se zástupci ČSK a ČVS hlasování 
zdrželi neboť neměli k dispozici souhlas svazových orgánů. Výbor NOC-VS vstup do Labe Arény schválil. 
Připravuje se znění stanov spolku. 
 

□ Příprava ME 2015 – předseda Organizačního výboru ME 2015 P.Šebesta a J.Boháč informovali o procesu 
příprav ME 2015. Organizační zajištění na základě smlouvy provede NOC-VS. ČUS požádá o státní dotaci 
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MŠMT na rok 2015. Připravuje se spolupráce s marketingovou agentura Stance Communication. Projednává 
se výroba televizního signálu. Zatím navržená cena od ČT je 3 mil. Kč. Přenosy v ČT komplikovány 
Pražským maratónem a MS v ledním hokeji ve stejném termínu. Komplikací pro pořadatele je ubytování a 
závody tělesné postižených kanoistů (150 osob), zejména ubytování 50 vozíčkářů a není zbudován 
bezbariérový přístup k vodě. Připravuje se logo mistrovství. Jedná se o využití software pro ME 2015, ktarý 
dodá ECA. Potvrzení nabídky vyžádá od sekretáře ECA P. Šebesta 
                                                                                                  Ú-9/8/14: P. Šebesta                                                  
                                                                                                              T: 7.10. 2014 
 

□ Paddleboarding v ČR - J.Boháč informoval členy výboru o rozvoji nové disciplíny v ČR, které patří mezi 
aktivity ICF. Proběhne jednání na úrovní ČSK o možném zastřešení paddleboardingu v ČSK tak, aby se mohli 
sportovci v těchto disciplínách přihlašovat k mezinárodním soutěžím.  
 

□ Školení trenérů - P. Hottmar informoval výbor o přípravě školení trenérů. Na školení trenérské I.třídy jsou 
přihlášeni 3 uchazeči  z kanoistiky – J.Blahová, P.Kusovský, T.Kosíková. Školeni pro trenéry III.třídy bude 
zorganizováno podle zájmu uchazečů. P.Hottmar zveřejní nabídku na zimní kurz pro III.třídu na webu ČSK. 
Při dostatečném zájmu může být školení otevřeno. Doplnil informaci, že fyzioterapeut J.Větrovský má záměr 
zorganizovat školení na kompenzační cvičení.  
 

□ MS Dračích lodí 2014 (ICF) v Poznani - ČSK reprezentovala desetičlenná posádka České asociaci dračích 
lodí. ČSK hradil účastníkům akreditaci a ubytování v campu. Před zahájením MS složila zkoušky a obdržela 
mezinárodní licenci rozhodčí ICF dračích lodí H.Koblicová. Jako host MS se účastnil MS v Poznani 
P.Šebesta, jako předseda Organizačního výboru MS Dračích lodí ICF 2015 (družstva) konaného v Račicích v 
září příští rok. V letošním roce startovalo v Polsku 600 účastníků. Povinností pořadatele je mimo jiné zapůjčit  
lodě 65 posádkám. Jedná se se zahraničními partnery. 
 

□ 
 

Informace o pozvánce na 4.10., kdy se v Kadani koná oslava 60 let kanoistiky v Kadani. Projednána účast 
člena výboru na oslavách v Kadani.  
 

□ 
 

Možnost pořádání AMS v Račicích - po úspěchu našich závodníků na AMS v Minsku projevil předseda 
ČAUS F. Dvořák přání, uspořádat AMS v kanoistice v Račicích. Mezinárodní federace akademického sportu 
však stanovila velmi nízké limity poplatků za akreditaci a pobyt účastníka. To je limitující pro finanční 
soběstačnost organizace akce a možné podání kandidatury. Bez garantované státní dotace zatím nelze 
kandidovat.  

  

 

   
Zapsal: P. Mokrý          
      
 
Příští schůze výboru se uskuteční 7.10. 2014 od 14:00 na Strahově 


